
 
 
Zapisnik 14. seje IO KPP, ki se je odvijala v četrtek 11. 12. 2023 na PZS, s pričetkom 18:00. 
Prisotni člani IO KPP: Uroš Zagoričnik, Matej Planko, Igor Mlakar, Dejan Černilogar, Jurij Videc, Uroš 
Vidovič, 
Ostali prisotni: Jure Brečko, Bojan Rotovnik, Alojz Pirnat, Maksimiljan Kotnik 
Opravičeno odsotni: Katarina Kotnik, Jože Rotovnik 
 
Dnevni red: 

1. Pravilnik KPP 
2. Pregled sredstev 
3. ODKP 
4. EUMA in dokumenti 
5. Sestanki z OPP 
6. Razno  

 
1. Pravilnik KPP 
Uroš Zagoričnik je predlagal, da se področje usposabljanj izlušči v posebni pravilnik odbora za 
usposabljanje, podrejen Pravilniku KPP. Matej Planko se je strinjal, da je kar nekaj operativnih zadev, 
ki bi bile smiselno prestaviti v podrejene akte, je pa potrebno temeljito pretehtati, katere so take 
zadeve, ki morajo biti odločane na najvišjem nivoju, zboru, kakor so izpostavili tudi ostali (npr. definicija 
markacista in inštruktorja ipd.). Pogoji za načelnika morajo ostati v pravilniku. Igor Mlakar je izpostavil, 
da mora spremembo pravilnika obravnavati tudi posamezni odbor. 
Pravilnik se bo obravnaval na posebni seji 8. januarja 2024 ob 18h.  
 
2. Pregled sredstev 
Jure Brečko je prestavil porabo sredstev z naslova pogodbe z MGTŠ. 168 društev od 195 je podpisalo 
skrbniške pogodbe in tudi ni moglo oddati zahtevkov. cca. 60 PD, ki so podpisali pogodbo, zahtevkov 
ni oddalo. Številke še niso zadnje, ker se oddaja zahtevkov še ni zaključila. Veliko je bilo nabavljenih 
motornih žag, izjemno malo potnih nalogov, od osebne opreme pa največ čevljev. 
Sredstev s Fundacije za šport planinske poti letos niso dobile.  
Pripraviti je potrebno seznam PD, ki še niso podpisale skrbniške pogodbe in ga posredovati KPP. 
Pripraviti je potrebno statistiko porabe po vrsti stroškov, da bomo prepričani, da je poraba 
kanalizirana v izboljšavo planinske poti. 
Pripraviti je potrebno strategijo preverjanja porabe s strani PD. Uroš Zagoričnik je izpostavil, da se to 
vidi iz urejenosti planinskih poti. Jurij Videc je predlagal, da KPP določi smernice, kaj naj se v 
posameznem letu nabavlja, npr. smerne table. Bojan Rotovnik predlaga pripravo podrobne analize za 
Zbor markacistov. Potencialne nepravilnosti moramo zaznati sami in preverjati. Iz analize bomo videli, 
kako bolje nastaviti obrazce za lažje preverjanje. 
Vse kar se posreduje na PD naj se posreduje še načelniku markacistov tega PD. 
1/11-12-2023: Nastaviti je potrebno aktualno adremo z društvi (uradni e-naslov PD, predsednika, 
načelnika, kdo je odgovoren za zahtevke). 
2/11-12-2023: Za poročanje se predlaga obrazce v navezi. Generalni sekretar naj preveri možnost 
modula markacist v navezi. 
3/11-12-2023: Bojan Rotovnik pripravi analizo podatkov iz PlanGIS in porabe sredstev. 
 
3. ODKP 
3.1. Sklep UO PZS 
Opustitev poti s Komarče do Savice je je zamrznjena do konca leta, po sklepu UO PZS, na prošnjo PD 
Borovnica, ki bi pot prevzeli v skrbništvo. Če do takrat ni podpisane vloge, se odsek opusti. 
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3.2. Novi člani 
ODKP je predlagal dva nova člana odbora. Odbor se trudi določiti vrsto podlage za vse odseke 
planinskih poti. Trenutno so na polovici, zato potrebuje odbor več članov. 
4/11-12-2023: IO KPP imenuje dodatna člana ODKP: 

- Matevž Kovačič (PD Postojna), 
- Aleš Kermauner (PD Domžale). 

5/11-12-2023: IO KPP kot dodatnega člana Uredniškega odbora katastra planinskih poti imenuje: 
- Jure Brečko (PD Radeče), 
- Aleša Leskovar (PD Slovenska Bistrica),  
- Matevž Kovačič (PD Postojna), 
- Aleš Kermauner (PD Domžale). 

 
3.2. Kataster planinskih poti 
Bojan Rotovnik je predstavil vloge za spremembe poti. 

3.2.1. Prestavitev PD Lisca Sevnica 
PD Lisca Sevnica je predložila vlogo za prestavitev odseka  z vsemi potrebnimi soglasji. 
6/11-12-2023: IO KPP potrjuje prestavitev odseka planinske poti Pokopališče v Zabukovju nad 
Sevnico—Žabjek 2 (ID6183). Planinsko društvo Lisca Sevnica mora opuščen del odseka povrniti v 
prvotno stanje in odstraniti vse oznake ter novi del odseka označiti, kot zahteva Zakon o planinskih 
poteh. Strokovna služba PZS spremembo zavede v Kataster planinskih poti. 
 
3.2.2. Prenos odseka s PZS na PD Kranjski Gamsi  
PD Kranjski gamsi so se odzvali na razpis za prevzem še enega izmed odsekov planinske poti v svoje 
skrbništvo. 
7/11-12-2023: IO KPP potrjuje prenos odseka Pl. Jezerce—Planina pod Mišelj vrhom (ID6257) 
na PD Kranjski gamsi. Strokovna služba PZS uredi prenos skrbništva v Katastru planinskih poti. 
 
3.2.3. Prenos odseka s PD Železničar Ljubljana na PD LPP 
Skrbništvo je napačno zabeleženo na PD Železničar Ljubljana za del odseka. Vlogo za prenos sta 
podpisali obe PD. 
8/11-12-2023: IO KPP potrjuje prenos dela odseka Pungrat JV—Spominska plošča NOB na relaciji Nad 
Vogarjem P—Pungart JV (ID26497, ID48286, ID48285) s PD Železničar Ljubljana na PD LPP. Strokovna 
služba PZS uredi prenos skrbništva v Katastru planinskih poti. 
 
3.3. Limbarska gora 
Uroš Zagoričnik je IO KPP seznanil, da lastnik zemljišča še vedno vztraja na svojem in prav tako IO KPP, 
zato novega odgovora ne namerava pošiljati. Alojz Pirnat je seznanil, da lastnik uničuje oznake na 
planinski poti. Soglasja za prestavitev drugam PD ne dobi, zato se pot ne more prestaviti, s čimer je 
lastnik seznanjen. 
3.4. Potrjevanje sprememb Katastra planinskih poti 
ODKP je predlagal spremembo poti potrjevanja, ki je bil usklajen tudi z predsednikom PZS in generalnim 
sekretarjem.  
 
9/11-12-2023: IO KPP UO PZS predlaga sklep:  Upravni odbor PZS skladno s Pravilnikom 
Komisije za planinske poti potrjuje podrobnejšo opredelitev pristojnosti za vnos sprememb v 
kataster planinskih poti v PlanGIS:  

- S strani IO KPP imenovani uredniki katastra pl. poti*: samostojno vnašajo v kataster tiste 
manjše popravke poteka planinskih odsekov, ki so očitna posledica napačnih vnosov v 
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kataster iz preteklosti ali gre za popravek poteka glede na ortofoto, LIDAR ali novih gps 
posnetkov ali gre za popravke na podlagi uradnih podatkov o cestni infrastrukturi,  

- Odbor za kataster in dokumentacijo KPP: na predlog skrbnika planinske poti samostojno 
odloča o prestavitvi trase obstoječega planinskega odseka znotraj parcel istega lastnika,  

- samostojno odloča o izbrisu planinskega odseka, ki je bil zmotno vrisan v kataster in v 
naravi nikoli ni obstajal.  

- Izvršni odbor KPP: na predlog skrbnika planinske poti samostojno odloča o vpisu novega 
planinskega odseka zaradi navezave obstoječih planinskih poti na postajališča javnega 
potniškega prometa,  

- na predlog skrbnika planinske poti samostojno odloča o vpisu novega planinskega odseka, 
če gre samo za en odsek, ki v naravi ne predstavlja samostojne planinske poti in pretežni 
del odseka ni nad gozdno mejo**,  

- na predlog skrbnika planinske poti samostojno odloča o izbrisu posameznega planinskega 
odseka zaradi opustitve, če ta pl. odsek v naravi ne predstavlja samostojne planinske poti 
(ne velja v primerih, ko se opuščata dva ali več zaporedno povezanih planinskih odsekov).  

V vseh ostalih primerih IO KPP sprejme odločitev, soglasje k vpisu in izbrisu daje UO PZS. 
 
3.5. Obhodnice 
Bojan Rotovnik je seznanil, da za ODKP Aleša Leskovar preverja stanje obhodnic pri nosilcih. Predstavil 
je predlog novih pravil za obhodnice. Predlog je, da se zavede tudi obhodnice, ki so delno planinske. 
Nova pravila bodo pripravljena na prihodnji seji, s seznamom delno planinskih obhodnic za vris v 
PlanGIS, ki ga bo potrdil IO KPP. 
Razvila se je razprava o financiranju urejanja obhodnic. Uroš Zagoričnik je predlagal, da se pozove 
posamezne MDO, da oddajo plane za prihodnje leto z oceno stroškov, da se na PZS kontu rezervira 
denar za ta namen. MDO so notranja organizacijska enota PZS.  
 
4. EUMA in dokumenti 
Priporočila Evropske pohodniške zveze in označevanje v Evropi sta dva dokumenta, ki ju je predstavil 
Bojan Rotovnik. Pripravil bo predstavitev za zbor markacistov. 
Izpostavljeno je bilo prestavljanje planinskih poti z asfalta. 
 
5. Sestanki z OPP 
Na področnih MDO je potrebno predstaviti porabo sredstev in kdo ni podpisal pogodbe itd. (pripravita 
Jure Brečko in Bojan Rotovnik). 
Na področnih zborih se obravnava:  

- Poraba sredstev in usmerit ve za prihodnje leto, 
- Vprašati po povratni informaciji o PlanGIS, 
- izpostaviti, kdo še ni uporabljal PlanGIS, kdo ni podpisal pogodbe,  
- Izpis registriranih markacistov 2024 po OPP.  

 
6. Razno 
6.1.  
Uroš Vidovič je predstavil dogajanje na seji KEUP. Govora je bilo o certificiranju pohodnih poti, ki ga bo 
prevzel turistični del KEUPS. Gozdarji so bili veseli, da smo dobili sredstva za planinske poti, zato jih 
Zavod za gozdove ne bo več, dokler prihajajo sredstva z drugega naslova. Evrorando bo organiziran na 
meji med Nemčijo in Češko. Jože Prah išče svojega naslednika. Najti bo potrebno sistem preverjanja 
urejenosti poti in kam gredo sredstva na teh poteh. 
Bojan Rotovnik je izpostavil da znotraj EUME obstajajo mreže planinskih poti v visokogorju, ki ne 
morejo biti certificirane, ker ne delujejo kakor posamezne planinske poti. 
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6.2. Plan usposabljanj 2024 
Maksimiljan Kotnik je predstavil plan usposabljanj. Pozval je OTV, da pripravi seznam markacistov s 
priporočili za vključitev v usposabljanje za kategorijo C. Teoretični del bo opravljen na PZS. Na terenu 
pa bo nato podal mnenje h kandidatu vodja akcije. 
Letos je bilo izvedeno usposabljanje za inštruktorje. Vključuje se tudi inštruktorje planinske vzgoje 
predvsem na tečaju B. 
V Plan se vključi rezervni termin za B. 
10/11-12-2023: IO KPP potrjuje plan usposabljanj za leto 2024.  
11/11-12-2023: V razpis se zapiše, da je brezplačen za udeležence. Udeležencem, ki se usposabljanja 
ne udeležijo in ne sporočijo tehtnega razloga, se zaračuna nastale stroške. 
 
6.3. Bojan Rotovnik je spomnil na interventno skupino in njeno nalogo. Uroš Zagoričnik je še predlagal 
da se objavi poziv, da se markacisti prijavijo na listo za sodelovanje. Jure Brečko je spomnil tudi na 
mladince, nove markaciste, ki so pripravljeni markirati in čistiti poti. Igor Mlakar je spomnil na 
odgovornost markacista na akciji in potrebo po sodelovanju s skrbnikom, saj gre v poseg v njegovo 
nalogo, kar je sicer v skladu s skrbniško pogodbo ter na soglasja povezana s posegom na terenu pri 
lastnikih in drugih vpletenih. Uroš Zagoričnik bo pripravil predlog za obravnavo na prihodnji seji. 
 
6.4. PlanGIS in turnokolesarske poti. 
V PlanGIS so zabeležene tudi turnokolesarske poti. Potrebno je določiti nekoga s KPP, ki bo v skupini, 
ki bo določila razmerja med turnokolesarskimi in planinskimi potmi. V skupini je že Bojan Rotovnik, 
Jože Rovan in nekdo od strokovne službe.  Za člana skupine se je javil Uroš Zagoričnik. 
V januarju IO KPP opravi ogledno turo, ki bo določena naknadno. 
 
Seja je bila zaključena ob 20:30. 
 
Po zvočnem zapisu zabeležila Katarina Kotnik. 


